
ZAPISNIK SA 3 SIJEDNICE VIJECA MIJESN

Dana 14.11.2019 u prostorijama DVD-a Jaruge sa podetkom u 17sati i 30 minnuta je odrZana 3

sijednica vijeda mijesnoga odbora

Za dnevni red su predloZene od strane predsjedavajuieg vijeia mijesnoga odbora dvije todke

dnevnogareda.

: Proradun za202O godinu onaj dio kojise odnosi na Jaruge.

:Pitanja prijedlozi i razlidito.

Predsjedavajuii:Poitovani otvaram 3 sijednicu vijeia mijesoga odbora sa predloZenim dnevnim

redom sa kojim ste unaprijed upoznati.Konstatiram da je na sijednici nazodno tri od pet vijednika

5to znadi da imamo kvorum za daljni rad i donoSen je pravovaljanih odluka.Odmah na podetku

predlaiem da ovaj put supotpisnik zapisnika skupa samnom , to bude godpoda Jakii po prvi put

u ovome sazivu .Uz potvrdivanje gospode Jakii za supotpisnika na sijednici predlaZem da

izglasamo dizanjem ruku i predloZeni dnevni red uz to odmah pitam imalijoi ko Sta za dopunu

dnevnoga reda.Vidim da nema dajem prijedlog na glasanje.Konstatiram jednoglasno!!Dakle

gospocfa Jakii zapisnidar i usvojen je predloZeni dnevni red.

Sijednici su nazofni slijedeii vijednici:

:Gospoda Cecilija Jakii vije6nica, gospodin Stijepan Diambo vijednik te gospodin Zoran Jelinii
vijeinik i predsjedavajuii vijeia mijesnoga dobora Jaruge .Napominjem da su se vijeinik
llijaSevii i vijeinik Vlajnii ispridali zbog mesara tj svinokolja.

:Ostali nazodni!Gospodin Josip Nikoli6 op6inski nadelnik,gospodin lvan Benakovi6 predsjednik

proraiunske komisije opiine Sikirevci, gospodin lvan Franii predsjednik DVD-a Jaruge kojije
nakratko napustio sijednicu pa se ponovo vratio,zatim gospodin lvica tomi6 tajnik i blagajnik

DVD-a Jaruge te gospodin Anto Joskii DVD Jaruge ..Gospodin Tomii lJoskii su se naglaiavam
prikljudili neito kasnije sijednici u L8 sati i 10 rninuta.Sijednici su jo5 bili pozvani i gospodin Petar

Nakii opiinskivijeinik, dlan proraiunske komisije opiine Sikirevci te predsjednik Nk sloga

Jaruge,predstavnici 5nO e nCfe Jaruge te Josip Matii predsjednik opiinskoga vijeia opiine
Sikirecvi.Naialost nisu nazodni niti su se ispridali 5to mije posebide dudno za predstavnike

NK.SLOGA JARUEGE.Dosad su se uvijek odazvali ali evo nitko se nije niti ispridao.Zao mije bai su

oniti koji su imali najviSe razloga za odaziv.Evo toliko o onome protokolarnome dijelu sada

predlaiem da predemo na prvu todku dnevnoga reda a to je proradun za 2O2O godinu.
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:Predsjedavujuii u daljnem tekstu Zoran Jeliniii:Ne bih puno duljio predlaZem da rijed kao uvod

u ovu todku damo odmah nadeliniku.Nadelnide izvolite da vidimo 5to ste to nam pripremili za

2020 godinu ovdje u Jarugama

:Nadelnik Josip Nikoli6:Pa evo ovako

:Stavili smo uredenje zelenih povrSina

:Rekostrukcija ulice Berava.

: Rekonstrui ra nje u I ice Sv. Leopo plda Bogda na Ma ndiia (asfa lti ra nje)

:Sijepan Diambo:Mogu lija postavite pitanje 5to je sa onim firmama koje se pokidale aslalt

moguli se one ganjati.

:Josip Nikolii:Ganjamo Hrvatske vode.Evo bai sam sam se danas provozao tom ulicom ona bih

se dala presvuii asfaltom na taj nadin rekonstruirati jer sada ako idemo u projektiranje koita6e

nas samo papiri 30 do 40 tisuda kuna.

:Stijepan DZambo:Ma rekonstruirademo je ovako Sto sad bez veze ganajti paapire.

:lvan Benakovii:Ja sam pred kraj svoga drugoga mandata pozvao dovijeka iz Strabaga kojije to
snimio napravio troikovnik jer su iz HRVATSKIH VODA traiili nekakav troSkovnik da bih se i oni

sa time mogli uklopiti u svoj proradun.Pa sam ja rekao tom dovijeku nemora znaditi da ie te vito
raditi ako budete naj povoljniji radit iete.Onda sam poslao to Sto su oni napravili i slike koje sam

poslikao prije izvodenja radova i poslije.Pa smo doili do cifre od 300 tisuia kuna stime da smo tu

uvrstili i onu makadamsku cestu,Savsku ulici, Franje Tudmana ,malu iveliku baru sve 5to smo se

sijetili i moglo proii.

:Josip Nikolii:Pronaiao sam to i ponovo poslao no oni su trenutno uvrstili za tu stavku samo

100 tisuia kuna no sada kad budu imali rebalans vratiie to na ono kako to treba biti.

:lvan Benakovid.Ako niSta uzmi tih 100 tisuia kuna pnesvuci cestu svejedno kad-tad bih nama

doila na odrZavanje.

:Jospi Nikolii:lmamo i poboljSanje rasvijete i izmije5tanje instalacije na betonske bandere,Poslao

sam ove godine joi zahtijev vijerujem das eto neie dogoditi ove godine ali evo iekat ierno do na

godinu.

:Cecilija Jakii:Hoie lito iii kroz cijelo selo sa banderama.

:Josip Nikolii.Da kroz cijelo selo.



Josip Nikolid:Da dalje imamo nabavku traktorske kosilice za Jaruge .Buduii da ie se formirati

komunalno preduze6e za jaruge iSikirevce.Zatim imamo uredenje ambulante .

;Zoran Jelini6.Odemu se tu radi buduii da je cifra gotovo pa 100 tisuia kuna.

:Josip Nikolii.Kompletna rekonstrukcija iznutra.Dakle stolarija kredenje kidanje starih plodica

znadi potpuo uredenje ukljudujudi i stropove.

:lvan Benakovii.Jeli doktor grije sad prostor na pelete.

:Josip Nikoli:Ne.Postavita je kotlovnica isve Sto jetrebalo on idalje koristi drva.

:lvan Benakovii Ma nek grije na 5to hoie bitno je da ima mogu6nosti im da je projekat

iskoriSten.Kad si kod Ambulate imai ima5 i parkirali5te.

:Jospi Nikolid Da buduii da joi kanalizacija neie iii minimalno joi najmanje 5 godina nema

smisla da dekamo sa time viSe.

:ToranJelinii:Kad si nadelnide kod parkiraliSta vei smo predloZili da to idemo sa mozaikom kocki

lvan Benakovii:To su one u boji 5to idu na podlogu.

josip Nikolii:Da to su te .l iiiiemo sa tim betonskim kockama.

Stijepan DZambo:To je ovo parkiraliSte ispred ambulante.

Toran Jelini6:Pojas od autobusnoga stajaliSata pa do mede sa Brendiiem.

Zoran Jelinii:Nadelnide pomenuo si kanalizaciju 5to je sa projektiranjem staza,Dali dekati ili iii u

rekonstrukciju.

Josip Nikolid:Situacija je komplicirana.Ove godine smo napravili geodetska snimanja odvojili smo

Zupanijski dio od opiinskoga dijela .lma tu festica Hrvatskih voda.No nema mijesta svugdje za

staze na opiinskome dijelu.Morali bih opet uii u iupanijski dio itako dalje .PredlaZem da se

jednostavno ide u reparaciju postojeiih staza.

Toran Jelinii:Dobro svakako ubuduinosti de mo razmisliti o stazama ne samo do pruge nego i do

groblja tj do Duzelovih kuia.Nadelnife imalijo5 5to, ,

Josip Nikolid.lmamo ribarsku kuiu.

Zoran Jelini6.Bududi da iza nas vatrogasci imaju iza nas svoj redoviti sastank

moramo malo ubrzati.euli smo odprilike 5to je predvideno proradunom .Pitam, ovdje prisutne

vijeinike i sve nazodne imaju li kakav dodatni prijedlog .Vidim da nemate onda iu ja .Uz sve ito



je nadelnik nabrojio .lmam prijedlog predsjedniku proradunske komisije da se u proradunu

osiguraju sredstva zave( zapofete radove da se konadno i zavrie.Prvenstveno sanitarni dvor na

groblju i kompleks oko groblja.sanacija za prvu ruku ulice Male bare onih rupa koje su se

pojavile od ljetos kada je HZ rekonstruirao svoj pruZni prijelaz u Crnome selu.Ponavljam da su

rupe otprilike kao kanta od 10 litra .lma ih viSe a naj veie su izmedu ku6a Marka Tomi6a I

Blagoje eambera te Mate Tomiia i Luke Mihalja.lsto tako pobolj5anje rasvijete od pruZnoga

prijelaza do kriianja Zupaniijskke ceste sa D7 .Sto ga bih dao na glasanje prijedlog na usvajanje

onoga Sto je nadelnik iznjeo i ovoga Sto sam predloZio .Nabrojiiu joS jednom

:Parkirali5te ispred ambulante.

: U redenje am bula nte detaljno un utarnji prostor.

:Ribarska ku6a.

:Rekonstrukcija ulica Berava ukluiujudimi krak prema gospodinu lgoru Pergeru te dio od Berave

do Zup.ceste.Time mi kompletna Berava bila zavrSena.

: Rekonstrukcija pije5adkih staza.

:Ulica SV.Bogdana Leopolda Mandiia

:Svijetlosna signalizacija ( markeri)

:Kombivozilo 8+1

:Komunalno poduzeie

: Poticaji za novorodendad.

:Sprava za dijedije igraliSe kod crkve cc 50 tisuia kuna

:Sanacija ulice male bare(vei opisano gore u tekstu)

:Odmuljivanje kanala.

:Zvrietak radova na groglju od sanitarnoga dvora do zatvaranje ograde oko groblje te
betoniranja mostiia kod bunara.

:Rekonstrukcija vatrogaasnoga doma DVD-a Jaruge prikljudak na vodooksrbnu mreiu , sabirna
jama za fekalije,sanitarni dvor i izmjena stolarije gore imamo tri prozora ijedna vrata .

Tkko je za? Konstatiram jednoglasno Stoga bih preSao na drugu todku dnevnoga reda a to je

Pitanja prejedlozi i razlidito.



Evo moram reii da je se naZalost KUD Savica ugasio buduii da je gospodin lvan Franii ugasio

radun morav5i namiriti joi247 kuna svoga novca da zatvori minus na radurnu.

Stijepan DZambo .Stoje sa prikljudcima na vodoopskrbnisustav kuianstava.

Treba skoro krenuti vidjeiemo bit ie skoro ali bit ie problema i sa daljnim odvodenjem mreie.

:Cecilija Jakii:Ova svijetlosna signalazicajia je super Sto je uraCfena kod vatrogasnoga doma.

:Zoran Jelinii:Pobolj5anje rasvijet u ulicama Josipa Duzela , Mala iVelika bara, berava, Dio Mi5e

Joskiia je super .Nadam se da kada se izmijesti linija na bandere 6e se onda i ulica Mi5e Joskiia i

kompletno rijeSti.

:Cecilija Jakii Sto misliS sa komunalnim podozedem.

:Jospip Nikolii:Koienje uredenje groblja i ostalo

:lvica Tomii:MoZeli se pobolja5ati rasvijeta i odistiti trava sa afalta gotovo je sav zarastao u ulici

:Josip Nikolii Rijeitit iemo to na proljede.

:Stijepan DZambo MoZeli se iskopati ponovo kanal tamo je sa desnu stranu bio dubok kanalal a

sada je se sve sraslo sa bankinom.Evo komiija lvica uvijek kada je kiSa pliva sa onu stranu.

' :lvan Benakovii.Treba investitora stisnuti da rije5i Beravu .ier su oni Beravu odsjekli voda nema

kud oticati

:lvica Tomii .Socijalnie sludajeve zaposliti u komunalnme poduzeiu.

;Zoran ielinii.lvice u potpunostim se slaiem sa tobom.

:lvan Benakovii:Puno je tih sitni stvari koje znaju kodit projekte i gubi se vrijeme kod rije5avanje.

:lvan Franii.Vidim da su konteneri pod vrbom uveieni na groblju.

:stijepan DZambo Sto je sa prostorom iznad amabulante.

:lvan Benakovii:Jel to 5to sada radeno kad je bila obnova.

:Josip Nikolii Samo regips gore.

:ToranJelinii MoZemo i o tome porazgovarati ako ima natijedaja to je ok.l\o ako iemo iii sami u

poprvak neaznam koliko to ima smisla.

:Josip Nikolii Prijavio smo to na natijedaj za radunalni centar edje bih kupili 10 laptopa i

obudavali dijecu.



izoran ielini6.Dali ima jo5 tko kavih pitanja.

lvan Benakovii:Ovo je vrlo pozitivno dase ovako sastajemo pa i kada se neslaZemo jer iemo

onda bolje i razmisliti o svakoj stvari i bolje sagledati stvari i onda donjeti zakljudke.

Zoran JeliniiJeli ima joi tko kakvih pitanja .Nema .Onda u 19 sati i 10 minuta zakljudujem treiu
sijednicu vije6a mijesnoga odbora Jaruge.

ZAPISNI.AR: PREDSJEDNIK VIJECA M.O JARUGE:

Zoran Jelinii
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